
 

 

Notulen Algemeen bestuur 

Datum 27-06-2024 

Tijd 13:30 - 15:42 

Locatie Let op: Koninklijke Watersport Vereeniging Loosdrecht, Oud 

Loosdrechtsedijk 151-153, 1231 LT Loosdrecht 

Voorzitter Gerhard van den Top 

 

  

0 

 

Genodigden 

 

Notulen: 

Aanwezigen: 

Voorzitter: Gerhard van den Top 

Blaricum: Joke Lanphen (vanaf agendapunt 7) 

Eemnes: Mirjam Havinga- de Jong (vanaf agendapunt 7) 

Gooise Meren: Hugo Bellaart 

Laren: Nanning Mol 

Hilversum: Gerben van Voorden 

Huizen: Bert Rebel 

Wijdemeren: Gert Zagt 

Regio Gooi en Vechtstreek: Jacqueline Agricola, Igor Meuwese, Marije Mansfeld, 

Marlies van der Linden (secretaris). 

 

1 

13:30 

Opening en vaststellen agenda 

 

Besluit: 

De agenda voor de vergadering van het algemeen bestuur van 27 juni 2024 

wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Notulen: 

De voorzitter opent de agenda en heet het nieuwe lid van het algemeen 

bestuur namens de gemeente Hilversum, Gerben van Voorden, van harte 

welkom. 

 

2 

13:32 

Jaarstukken P&C 

 

Besluit: 
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1. Dagelijks bestuur: De interne rechtmatigheidsverantwoording 2023 

vaststellen (als onderdeel van de jaarstukken 2023). 

2. Algemeen bestuur: De jaarstukken 2023 vaststellen. 

3. Algemeen bestuur: De vastgestelde jaarstukken 2023 aanbieden aan 

gemeenteraden. 

4. Algemeen bestuur: De vastgestelde jaarstukken 2023 aanbieden aan 

provincie Noord-Holland. 

 

Notulen: 

• De accountant, Sietse Hofsteenge, is aanwezig voor een toelichting op 

de jaarstukken. Hij geeft een korte toelichting over de goedkeurende 

verklaring. Daarnaast geeft hij aan dat hij met zijn werkzaamheden gaat 

stoppen in verband met zijn gezondheid. Het algemeen bestuur dankt 

hem voor alle werkzaamheden de afgelopen jaren en wenst hem veel 

sterkte toe.  

• Bert Rebel geeft aan als portefeuillehouder financiën tevreden te zijn. 

 

3 

13:52 

Mededelingen 

 

Notulen: 

• Stand van zaken ICAM. De Stichting ICAM claimt schade namens de 

gedupeerden van het GGD datalek in Corona tijd. Begin juni zou vonnis 

worden uitgesproken, maar dit is uitgesteld tot half juli. 

• Opdracht Simone van Bijsterveldt. Marlies van der Linden geeft aan dat 

het dagelijks bestuur opdracht heeft gegeven voor een onderzoek naar 

de interne governance. Er wordt gekeken welk besturingsmodel op 

concernniveau het meest passend is bij de huidige situatie.  

• Gerhard van den Top doet kort verslag van de ronde langs de raden. Hij 

geeft aan dit het een mooie stap is om deze ronde te maken en te 

ervaren dat de raden heel verschillend zijn. 

• Jacqueline Agricola geeft aan dat er een nieuwe teammanager fysiek 

domein is geworven. Deze is gevonden in de eigen gelederen: Bart van 

Manen, huidig senior adviseur Ruimte (Natuur en Landschap) en 

Energietransitie. De functie zat al in de formatie, maar was nog niet 

ingevuld. Jacqueline Agricola vervulde deze functie tot op heden naast 

haar werkzaamheden als manager Beleid en Bestuur. 
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4 

14:07 

Concept notulen 10 april 2024 

 

Besluit: 

1. De notulen algemeen bestuur 10 april 2024 worden vastgesteld. 

2. De vertrouwelijke notulen algemeen bestuur 10 april 2024 worden 

vastgesteld. 

 

5 

14:12 

PMD 

 

Besluit: 

Besluiten om op basis van de zienswijzen van gemeenten;  

 

1. Het gescheiden inzamelen van PMD met ingang van 1 juli 2026 te 

stoppen;  

2. Per 1 juli 2026 over te gaan op een systeem van nascheiden van PMD;  

3. De GAD opdracht te verlenen met de voorbereidingen van een nieuw 

contract voor de restafvalverwerking inclusief nascheiden te starten;  

4. De GAD opdracht te verlenen de nieuwe inzamelmethodiek in de 

uitvoering te implementeren per 1 juli 2026 en met een voorstel te 

komen om de inwoners daarbij goed te informeren over de 

aankomende wijzigingen en eventuele consequenties in de 

overgangsperiode tot aan de systeemwijziging op 1 juli 2026;  

5. En een bewustwordingscampagne te ontwikkelen en in gang te zetten 

gericht op het op hoog niveau houden van de kwaliteit en de 

bronscheiding van andere grondstoffen;  

6. De raden te informeren via een raadsinformatiebrief en nota van 

beantwoording zienswijzen. 

 

Notulen: 

• Bert Rebel geeft een korte toelichting. Alle raden hebben zienswijzen 

uitgebracht en richting gekozen. De raden van Blaricum en Huizen 

hebben een voorkeur uitgebracht voor het voortzetten van 

bronscheiding. De raden van de gemeenten Gooise Meren, Hilversum, 

Laren, Wijdemeren kozen voor nascheiding. Het 

portefeuillehoudersoverleg Milieu en Duurzaamheid adviseert het 

algemeen bestuur unaniem om over te stappen naar nascheiding. 

• Marije Mansfeld geeft een toelichting op de communicatiecampagne, 

bestaande uit verschillende stappen. Korte termijn: houd vol!, begin 
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2026: er gaat wat veranderen en de komende jaren: waarde van 

grondstoffen. Na de zomer wordt actief ingezet op een 

communicatietraject richting inwoners met de boodschap dat inwoners 

tot 1 juli 2026 thuis PMD moeten blijven scheiden. Als dat niet of 

minder wordt gedaan, zullen de verwerkingskosten stijgen. 

• Gerben van Voorden vraagt aandacht voor de twee moties uit 

Hilversum: 1. onderzoeken of in gebieden met ondergrondse containers 

mogelijkheden zijn voor gescheiden GFT inzameling en 2. inzetten op 

verhogen bewustwording bij bewoners, ondernemers en organisaties 

over het terugdringen van de hoeveelheid restafval en specifiek in te 

zetten op maximale kwaliteit bij bronscheiding van glas, papier, groen 

en restafval (inclusief PMD). 

• De verantwoordelijk portefeuillehouder, Bert Rebel, wordt 

gemandateerd om de laatste wijzigingen in de raadsinformatiebrief 

door te voeren. 

• Igor Meuwese geeft aan dat de aanbesteding na de besluitvorming nu 

verder uitgewerkt wordt. Inzet is om voor de zomer nog een interne 

startnotitie gereed te hebben. Het portefeuillehoudersoverleg wordt 

geïnformeerd over de uitgangspunten waarmee de aanbesteding wordt 

ingegaan. Hugo Bellaart vraagt of er kandidaten zijn om gezamenlijk de 

aanbesteding mee te doorlopen om meer volume te creëren. Igor 

Meuwese geeft aan dat dat nu niet het geval is, maar onderdeel 

uitmaakt van het onderzoek. Daarbij speelt ook de afweging tussen 

snel de markt op gaan nu er capaciteit is of aansluiten bij andere 

partijen en daardoor later de markt op kunnen. 

• Nanning Mol wil nadrukkelijk stil staan bij de goede gesprekken die in 

de raden gevoerd zijn. Daarnaast brengt hij vanuit Laren het verzoek uit 

aan het algemeen bestuur om in de toekomst niet meer zo open naar 

de raad te gaan, maar richting mee te geven. Gerhard van den Top 

geeft aan dat de gemeenteraden echt zelf een afweging hebben kunnen 

maken. Daarnaast geeft hij aan dat hij niet weet hoe we het in dit 

specifieke geval anders hadden kunnen doen. Bert Rebel geeft aan dat 

het verzoek om zienswijzen via de colleges loopt en de colleges altijd 

zelf richting mee kunnen geven aan de raden. 

• Hugo Bellaart koppelt terug uit de inwonerspeiling in Gooise Meren. De 

voorkeur ging overwegend uit naar nascheiding, maar een groot deel 

van de inwoners had geen mening. 

• De stukken stonden als vertrouwelijk op de agenda om nog wijzigingen 

te kunnen doen en kunnen nu openbaar gezet worden. De 

raadsinformatiebrief en persbericht worden morgen verzonden. 
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6 

14:37 

Afvaardiging MRA platforms 

 

Besluit: 

1. Floris Voorink (gemeente Hilversum) af te vaardigen naar het bestuurlijk 

overleg platform Economie van de MRA. 

2. Edwin Göbbels (gemeente Hilversum) af te vaardigen naar het 

bestuurlijk overleg platform Mobiliteit van de MRA. 

 

Notulen: 

• Gerben van Voorden vraagt naar andere wijzigingen in de MRA-

vertegenwoordiging. Jacqueline Agricola geeft aan dat in de platforms 

geen andere wijzigingen hebben plaatsgevonden. In het MRA 

portefeuillehoudersoverleg wonen heeft Hugo Bellaart Karin Walters 

opgevolgd. Dit portefeuillehoudersoverleg wordt mogelijk opgeheven. 

Er is al een afspraak gepland tussen Hugo Bellaart en de opvolger 

wonen in Hilversum. Besluiten over portefeuillehouersoverleggen bij de 

MRA worden in de portefeuillehoudersoverleggen van de Regio 

genomen, besluiten over vertegenwoordiging in het bestuurlijk overleg, 

zoals voorliggend voorstel, worden in het algemeen bestuur genomen. 

Hugo Bellaart informeert de AB-leden over de afstemming en 

vervanging van MRA platform leden.   

• Dit agendapunt kan na besluitvorming ook openbaar op de website 

worden. 

 

7 

14:47 

Bestedingsvoorstel Bescherming en Opvang 2024-2025 

 

Besluit: 

1. Instemmen met het structureel bekostigen van de Wmo-begeleiding die 

bij Keerpunt Zuid in Hilversum geboden wordt, te weten €69.076,80 

per jaar (prijspeil 2024), vanuit de regionale begroting Bescherming en 

Opvang (B&O) ingaande het kalenderjaar 2024. 

2. Instemmen met het structureel bekostigen van de Wmo-begeleiding die 

bij de Orchidee in Hilversum geboden wordt, te weten €92.102,40 per 

jaar (prijspeil 2024), vanuit de regionale begroting B&O ingaande het 

kalenderjaar 2024. 

3. Instemmen met het structureel verhogen van het crisisregiebudget met 

€15.000 per jaar (prijspeil 2024), vanuit de regionale begroting B&O 

ingaande het kalenderjaar 2024. 
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4. Instemmen met het onderbrengen van het risicofonds Huisvesting 

Maatschappelijke Doelgroepen in de reserve van B&O waarbij er per 

aanspraak maximaal €10.000 uitgekeerd kan worden; via de reserve 

zodra de exploitatie dit niet toelaat. 

5. Instemmen met het bekostigen van buiten regionale plaatsingen in de 

opvang voor slachtoffers mensenhandel via de reserve van B&O t.b.v. 

het kalenderjaar 2024; via de reserve zodra de exploitatie dit niet 

toelaat. Het exact te financieren bedrag is nog niet bekend, daar de 

eerste casus (uit Gooise Meren) nog loopt.1 etmaal zou maximaal €200 

kosten. 

6. Instemmen met de inhuur van een projectleider Dakloosheid voor 

gemiddeld 20 (– 24) uur per week gedurende de periode 1 juni 2024 

t/m 31 december 2025 ter waarde van €163.800, inclusief onkosten en 

exclusief BTW (21%), waarbij €54.600 ten laste komt van het boekjaar 

2024 en €109.200 van 2025. 

7. Instemmen met het eenmalig compenseren van gemeenten voor een 

deel van de Wmo-begeleidingskosten die zij maken bij het organiseren 

van overbruggingszorg voor inwoners die op de actieve wachtlijst staan 

voor Beschermd Wonen. En het hiervoor, ten behoeve van het 

kalenderjaar 2024, beschikbaar te stellen budget van in totaal 

€100.000. 

8. Instemmen met het eenmalig compenseren van gemeenten voor een 

deel van de Wmo-begeleidingskosten die zij maken voor inwoners die 

in een Huren Onder Voorwaarden-traject verkeren. Het hiervoor, ten 

behoeve van het kalenderjaar 2024, beschikbaar te stellen budget van 

in totaal €100.000. Voorstel 9. Instemmen met het eenmalig 

compenseren van de Wmo-begeleidingskosten die bij de Kotter in 

Huizen geboden wordt, te weten €23.025,60, vanuit de regionale 

begroting Bescherming en Opvang (B&O) ten behoeve van het 

kalenderjaar 2024. 

 

Notulen: 

• Gerben van Voorden geeft aan dat het portefeuillehoudersoverleg 

positief geadviseerd heeft over dit voorstel. Het voorstel is daarvoor 

ook besproken in de werkgroep financiën.  

• Jacqueline Agricola geeft aan dat besluitvorming in het algemeen 

bestuur plaats moet vinden omdat dit een overgedragen taak betreft. Er 

wordt nog iets meer duiding gegeven: dit voorstel betreft een wijziging 

van posten van de reeds vastgestelde B&O begroting om over- en 

onderbenutting goed te verdelen. Gemeenten worden niet om extra 
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middelen gevraagd, dus er is geen begrotingswijziging nodig. Deze 

extra toelichting wordt nog toegevoegd aan de stukken. 

 

8 

14:52 

Presentatie onderzoek Veilig Thuis wachttijden 

 

Notulen: 

• Lennart Roest (Q-Consult Zorg) en Nina Hille Ris Lambers (RVE-

manager Veilig Thuis) schuiven voor dit agendapunt aan.&nbsp; 

• Gerben van Voorden trapt dit agendapunt af. Hij heeft als nieuwe 

bestuurlijk trekker vanuit het algemeen bestuur van Veilig Thuis 

onlangs nader kennis gemaakt met deze RVE en de kleinste Veilig Thuis 

van Nederland. Hij heeft veel bewondering voor de werkzaamheden van 

de medewerkers van Veilig Thuis. Tegelijkertijd is het altijd goed om te 

kijken of er nog verbeteringen doorgevoerd kunnen worden. Daar gaat 

deze presentatie nader op in. 

• Naar aanleiding van vragen geeft Nina Hille Ris Lambers aan dat 

mensen aannemen/inhuren moeilijk is. Er is sprake van krapte op de 

arbeidsmarkt. Bij de werkzaamheden hoort ook het draaien van 24-

uurs diensten wat het invullen van vacatures extra moeilijk maakt. 

• In de presentatie worden drie opties ter verkenning gepresenteerd: 1. 

accepteren wachttijden en overschrijdingen; 2. versnellen en 3. 

investeren. 

• Mirjam Havinga vraagt zich af of er intern nog meer efficiency is te 

behalen. Nina Hille Ris Lambers geeft aan dat hier de afgelopen jaren al 

veel naar gekeken is en veel stappen in gezet zijn. Interne maatregelen 

die nu nog genomen kunnen worden zullen vooral effect hebben op 

doorstroom van zaken, maar daar zit niet zwaarte van het probleem 

(dat zit bij overdracht). De meest reële verbeterkans lijkt dan ook te 

liggen in de samenwerking in de keten te verbeteren. 

• Het algemeen bestuur spreekt uit trots te zijn op de medewerkers; het 

is een klein team wat bovenmatig goed functioneert en presteert. 

• Het algemeen bestuur verzoekt om bij de aanbevelingen mee te geven 

wat gemeenten zelf kunnen doen/welke verbeteringen kunnen 

gemeenten doorvoeren. Nina Hille Ris Lambers geeft aan dat sommige 

zaken heel concreet gemaakt kunnen worden, maar gemeenten met 

dezelfde capaciteitsproblemen te maken hebben. Met het sneller 

overdragen van casussen vindt voor een deel ook een verplaatsing van 

het probleem plaats. 
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9 

15:32 

Rondvraag en sluiting 

 

Besluit: 

1. Bij raadinformatiebrieven die namens het algemeen bestuur aan de 

raden verzonden worden, worden verantwoordelijk portefeuillehouders 

vantevoren geïnformeerd dat er een raadsinformatiebrief verzonden 

wordt (timing en globale boodschap). 

 

Notulen: 

• Marije Mansfeld geen een update over de communicatie: wat komt er 

aan en wat is geweest? Daarnaast vraagt ze aandacht voor de twee 

soorten raadsinformatiebrieven; 1. verzending via de colleges naar de 

raden en 2. verzending namens het algemeen bestuur, afstemming 

vindt plaats met bestuurlijk trekker, verzending verloopt via de regio 

naar de raden. Bij deze tweede variant stipt ze de volgende punten aan: 

bestuurders algemeen bestuur in positie; snelheid & regie en 

vertrouwen. Een aantal AB-leden geeft aan verrast te worden door de 

tweede soort raadsinformatiebrieven. Afgesproken wordt dat 

wethouders voortaan vantevoren geïnformeerd worden dat er een 

raadsinformatiebrief aan komt. 

• Hugo Bellaart wijst op de interessante bijdrage van Erik Scherder op het 

VNG jaarcongres over bewegen en mobiel gebruik bij de jeugd en de 

noodzaak om hiermee aan de slag te gaan. 

• Gerben van Voorden geeft aan dat bij de Hilversumse zienswijzen over 

de resultaatbestemming GAD aan wordt gegeven het de voorkeur van 

de raad heeft om het voordeel op de GAD (2023) terug te laten vloeien 

naar de gemeenten. Het tekort van 2024 kan dan verwerkt worden in de 

bestuursrapportage 2024, danwel de jaarrekening 2024. 

• Gert Zagt informeert het algemeen bestuur over de situatie in 

Wijdemeren met het vertrek van Ron de Haan.  

• Mirjam Havinga geeft aan dat in het portefeuillehoudersoverleg Werk en 

Participatie gesproken wordt over regionaal werkcentrum/SUWI 

middelen en het standpunt van Hilversum. Kort geleden hebben alle 

gemeenten juist besloten om de SUWI middelen naar de Regio over te 

hevelen. Gerben van Voorden zal dit punt intern in Hilversum verder 

bespreken. Hugo Bellaart vult nog aan dat in Gooise Meren ook over 

deze situatie is gesproken en verwijst naar de goede balans die er nu is 

in de gemeentelijke samenwerking.  

• Nanning Mol geeft aan dat hij samen met Marlies van der Linden twee 

bijeenkomsten heeft gehad met de werkgroep raadsbetrokkenheid. 
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Naar aanleiding van het goede gesprek wordt een verbeteradvies 

opgesteld en later met het algemeen bestuur gedeeld.  

• Tenslotte reikt vice-voorzitter Nanning Mol namens het algemeen 

bestuur een cortenstalen kunstwerk uit ter ere van het 600-jarig 

jubileum van Hilversum aan Gerhard van den Top. 

 

 


